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Přítomni: 

 

 

doc. Ing. arch. Michal Hexner, Csc. 

JUDr. Tomáš Homola 

Prof. akad. arch. Mikuláš Hulec 

Ing. arch. Jan Kasl 

Mgr. Vojtěch Kašpar 

Ing. arch. Akad. Arch. Ir. Jiří Klokočka 

Mgr. Karel Ksandr 

doc. Ing. arch. Radek Kolařík 

prof. Ing. arch. Ing. Zuzana Pešková, Ph.D 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Omluveni: 

Ing. arch. Martina Bártová 

Ph.D Ing. arch. Ondřej Šefců 

 

 

 

 

 

Zapsala:  

Ing. Ivana Síbrtová 

 

 

Ověřil: 

Ing. arch. Jan Kasl 
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Program 

 

pro 176. zasedání Sboru expertů dne 5.12.2024 

___________________________________________________________________ 

 

 

 

 
 

1. Zhodnocení činnosti Sboru expertů za uplynulé období funkční období 

 

2. Různé 
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Ředitel informoval Sbor o činnosti odboru v roce 2024. 

Zmínil změny správního řízení vzniklé v souvislosti s nastalou účinností nového stavebního 

zákona a problémy vzniklé digitalizací stavebního řízení, resp. špatnou funkčností 

Informačního systému stavebního řízení (ISSŘ). 

Dále Sbor informoval o tom, že odbor v roce 2025 (březen/duben) uspořádá konferenci na 

téma „Poválečná architektura“. 

Závěrem členům Sboru poděkoval za práci v rámci činnosti Sboru a popřál vše nejlepší do 

nového roku. 

 

Zástupce odboru Sboru prezentoval řadu příruček památkové péče, které odbor vydává od 

roku 2013. Seznamuje tak veřejnost o zásadách, které uplatňuje při vydávání závazných 

stanovisek, tedy se svoji zavedenou rozhodovací praxí. 

 

 

Různé 

 

Mgr. Karel Ksandr poukázal na nevhodnou realizaci sloupů trakčního vedení ve středu 

Václavského náměstí v místě křížení s tramvajovou tratí v ulicích Jindřišská a Vodičkova, resp. 

vznesl dotaz na to, jak odbor situaci řeší. 

 

OPP již jedná s Dopravním podnikem HMP ve snaze nalézt vhodnější, méně utilitární řešení, 

aby se sloupy trakčního vedení pro nově realizovanou tramvajovou trať na Václavském 

náměstí co nejméně propisovaly v pohledových osách náměstí.   

 

Sbor se shodl na tom, že podporuje OPP v jednání o změně upevnění trakčního vedení v rámci 

realizace tramvajové trati na Václavském náměstí. 

 

 

 

K zápisu ze 175. jednání nebyla uplatněna žádná námitka. 

 


